
Agenderingsverzoek Statencommissies Noord-Holland  

Naam fractie/ indiener: D66, Emre Kanik 
  
Naam commissie en datum: Commissie Leefomgeving 22 april 2024 
 

Verzoekt de brief op de C-agenda onder: nr. 11a. 

onderwerp: Brief over foto RES 
  
ter bespreking verplaatsen naar de B-agenda1   

   
Aanleiding   

Hieronder wordt de achtergrond van het onderwerp geschetst en aangegeven wat de 
aanleiding is voor het verzoek:  

   
De NP RES foto december 2023 geeft aan dat er verschillende uitdagingen zijn om de doelstelling 
van 35 TW in 2030 te kunnen halen. Ook blijft het, gezien de stijgende energievraag, nodig om te 
blijven sturen op de gezamenlijke ambitie van 55 TWh. Daarnaast is er een risico dat we de 
opgave van een volledig CO2-vrij elektriciteitssysteem in 2035 niet halen. Het concretiseren van 
de ambitie voor windenergie naar projecten stagneert, wat niet gunstig is voor het netwerk. Ook 
beginnen de zon op land projecten af te vallen door hoge kosten, strenger beleid en afnemend 
draagvlak. Daarbij wordt opgemerkt dat sommige provincies strenger optreden tegen zonne-
energie op land dan afgesproken in het gesloten akkoord met de rijksoverheid. 
 
Om de doelen toch te halen staan er in de Foto NPRES een aantal adviezen over hoe wij 
vooruitgang kunnen boeken binnen de RESsen. Omdat deze brief een totaaloverzicht is en niet 
alleen de status zoals die is in Noord-Holland, vindt onze fractie het belangrijk om die helder te 
krijgen en in debat te gaan met de verschillende fracties over de voortgang van de RESsen. 
 
Het behandeldoel  

Hieronder wordt aangeven met welk doel de fractie dit onderwerp/de ingekomen brief op de 
agenda heeft gezet   

  
- Welke politieke vraag wil de indiener aan de orde stellen   

Wat wordt er door de provincie gedaan met deze adviezen in de foto NPRES en hoe zorgt de 
provincie ervoor dat wij vaart blijven maken met de uitvoering van de RESsen?  

 
1 Een verzoek tot het verplaatsen van een ingekomen stuk van de C- naar de B-agenda kan zodra deze op 
de Lijst ingekomen stukken staat.  

  



- Wat vraagt de indiener aan de andere fracties (de commissie, de portefeuillehouder)  

Wij zouden graag met de commissie bespreken hoe andere fracties kijken naar deze foto NPRES 
en de adviezen die hierin staan. Hoe vinden zij dat het gaat met onze Regionale Energie 
Strategieën en waar zien zij ruimte voor verbetering? 
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